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Referat af bestyrelsesmøde 
Dato: 14/11-2018 
Tidspunkt: kl. 19.00 – 21.00 
 
Mødeleder: Asger Andersen 
Referent: Sara Johansen 

Deltagere:  
 
Fraværende: Afbud fra Nikolaj Abildgaard, Kirsten Wagner og Lea Strynø 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der sær-
lige ansvarlige, gæster og er det til 
orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklu-
sion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og 
evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsorden 
(B) 

5 min Godkendt Formand 

2. Godkendelse af referat (B) 

 
5 min Godkendt Formand 

3. Nyt fra elevrådet 15 min Forslag om, at 7., 8. og 9. må blive inde i 

frikvarterer.  

Bestyrelsen afviser og sender elevrådet 

tilbage med opgave om at etablere ude-

rum. 

 

Elevrådsfor-
mand 

4. Høring på dagtilbudsområ-
det (bilag sendt i anden 
mail) 

30 min. Høringssvar: Intet høringssvar fra distrik-

tet, idet vi er en landsbyordning. 

Formand og 
ledelse 

5. Skolestartsmøde (O) 10 min. Der mødte ca. 20 forældre, primært fra Hårs-
lev, op til mødet. Umiddelbart var folk posi-
tive, og der er tilsyneladende 8 børn, der 
begynder i kommende 0. klasse efter som-
merferien, hvilket er alle skolebørn i Hårslev 
Børnehave. 
 

Skoleleder 

6. Kommunikationsoplæg 
(Se bilag) 
Hjemmeside - status 

15 min. Forslag om at lave en video om distriktet, 

som kan lægges hos ejendomsmæglere. 

 

”Gå altid tilbage til en fuser” misforstås 

nemt – den skal slettes  

 

 

Skoleleder 
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7. Eventuelt (O)  Skal vi have en anden fotograf end Oden-

se Skolefoto? 

Vi sætter det på næste dagsorden. 

 

Forslag om, at ”Den gode tone” kommer 

på dagsordenen igen. Både for børn og 

voksne. 

 

I et par klasser på afdeling Særslev er der 

bekymringer for børn og klassemønstre. 

 

Ledelse og personale taler med de enkelte 

forældre og børn – samt inviterer til fyraf-

tensmøder i begge klasser. 

 

Orienteringen fremkalder en god diskus-

sion i bestyrelsen. Der tales blandt andet 

om svartider, og hvordan personale rea-

gerer på mails. 

Det aftales, at vi forventningsafstemmer 

på næste møde. 

Det er vigtigt, at dagtilbud og skole 

adskilles i diskussionen. 

 

Interesse fra en forælder i forhold til be-

styrelsen. 

 

Ultra-bit er ankommet, og bliver uddelt 

snarest. 

 

Tilbud om juletræer: Der ønskes 

til begge skoleafdelinger og begge 

børnehuse. Ledelsen afklarer be-

hov, og vender tilbage til Henrik. 
 

Ladcykler med el til dagplejen og børne-

husene bevilliges af administrationen. 

Dette anerkendes. 

 

Computere til 9. klasse, børnehaveklasse 

og 1. klasse bestilles på fredag. Angive-

ligt med en leveringstid på 25 dage  

 

Nye læreplanstemaer for dagtilbud, bro-

chure udleveres til bestyrelsen. I de nye 

læreplanstemaer lægges der i højere grad 

op til dialog og nært samarbejde med 

bestyrelsen. 
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